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 Číslo materiálu : 4 / 07 

Komise: Školská                                                                RM   4. 10. 2017 

Datum :   18. 9. 2017 – 16:15 hod. 

Přítomni: 

 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Hosté:               

Mgr. Dana Vepřková, Mgr. Růžena Votrubová, Mgr. Vít Šnajdr, Mgr. Jindřich 

Kozák, Mgr. Silvia Doušová, Mgr. Yvetta Jeřábková, Petr Spálený, Mgr. Lída 

Jůnová, PhDr. Stanislava Lisková, PhDr. Nina Bilincová 

 

Mgr. Karel Ptáček                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

Člen RM:  

Příští jednání: 6. 11. 2017 – 16:15 hod. Vlašský dvůr 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

RM města Kutná Hora  

      b e r e   n  a   v ě d o m í  

zápis školské komise ze dne 18. 9. 2017   

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

Program: 

1) Příprava programu činnosti komise 

2) Dotaz pana Mgr. Kozáka - MŠ - k problematice předškolní výchově dětí ze sociálně 

vyloučených oblastí 

1) 

Přítomné po školních prázdninách přivítala předsedkyně komise Mgr. Dana Vepřková.  

Představila návrh připraveného programu pro další období práce komise: 

 Projekt infrastruktura ZŠ 

 Inovativní třída na ZŠ Kamenná stezka 

 MŠ – místa pro děti od dvou let – dle zákona od 1. 9. 2020 

 Zelenkova vila – využití pro MŠ a ZŠ 

Projekt infrastruktura ZŠ 

 – diskuse k udržitelnosti projektu: 

    úhrada nákladů za rozbité věci žákem, úhrada dopravy, koordinátor pro školy,  

    řešení rozvrhů škol, zajištění rozpočtu fin.prostředků města 

    časový harmonogram – požadavek na změnu termínu 

    proškolení pedagogů 

    požadavek na jmenování oficiální pracovní skupiny a koordinátora projektu  

Inovativní třída na ZŠ Kamenná stezka 

-pan ředitel Mgr. Šnajdr: 

  zatím bez publicity programu Začít spolu je 16 zájemců z řad rodičů budoucích žáků prvního roč.            

  seminář pro učitele – paní lektorka zajištěna 

MŠ – dle škol.zákona - od 1.9.2020 umístění dětí od dvou let 

  Komise žádá od OPPŠK poskytnutí údajů o počtech narozených dětí a jejich možného nástupu do     

  MŠ. 

Zelenkova vila  

 – dotaz komise: existuje záměr RM ve věci využití Zelenkovy vily? 

    Připomínka paní Mgr. Doušové – ŠD ZŠ TGM – vycházky do nevhodného prostředí v prostoru     

    Puškinské ul. – kouření, injekční stříkačky 



Problematika povinné předškolní výchovy dětí v MŠ  

-podrobně vysvětlila M.Nechojdomová 

Pan Mgr. Kozák – dotaz k zastávce autobusu u Spolkového domu 

Paní Mgr. Doušová – otázka řešení napojení dopravy města na Pražskou integrovanou dopravu  

 

 

  

 

 

Příští schůzka se uskuteční: pondělí 6. 11. 2017 od 16.15 hodin v malé zasedací místnosti            

                                                                                                       Vlašského dvora 

 

                                                                                      

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Školská komise: 

 žádá o určení člena RM, který se účastní jednání školské komise 

 žádá o jmenování oficiální pracovní skupiny a koordinátora projektu ZŠ 

 dotazuje se, zda existuje záměr RM ve věci využití Zelenkovy vily? 

 

 

4) Reakce rady města:  

 určení člena RM do komise – pan Fedorovič a pan Hadrovský  

 jmenování pracovní skupiny a koordinátora projektu – prac.skupina ano, koordinátora 

projedná pan místostarosta přímo s paní předsedkyní komise 

 záměr využití Zelenkovy vily – zatím není znám žádný nový návrh 

 

 

 

 

Zapsal: M. Nechojdomová 

Elektronicky ověřil: Mgr. D. Vepřková 

Datum:  26. 9. 2017 


